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Protokół ze wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w Otmuchowie 

w dniu 31 maja 2019 r. 
 

Nr 3/VIII/2019 Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; 

Nr 3/VIII/2019 Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska        

                           i Opieki Społecznej; 

Nr 3/VIII/2019 Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi; 

Nr 3/VIII/2019 Komisji Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi. 
 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Miejskiej w Otmuchowie odbyło się w dniu 31 maja 2019 r. o godzinie 

9:00, zakończyło o 9:40. W posiedzeniu brało udział 14 radnych. Nieobecny radny Waldemar Wąsowicz – 

członek Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisji Oświaty Kultury 

i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej. Lista obecności członków 

Komisji stanowi załącznik do protokołu. Spoza Komisji w posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Otmuchowa 

– Jan Woźniak, Skarbnik - Sebastian Salecki. Dyrektor Zespołu Obsługi Szkolnictwa – Wiesław Mazek. 
 

Porządek posiedzenia 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów i projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej: 

1. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2018 r. 

2. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pożytku publicznego za 2018 r. 

3. Sprawozdanie z działalności Komisariatu Policji w Otmuchowie za 2018 r. 

4. Raport o stanie Gminy Otmuchów za 2018 r. 

5. Projekty uchwał: 

1) projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli przedszkoli prowadzonych przez Gminę Otmuchów, pracujących z grupami 

obejmującymi dzieci 6 letnie i dzieci młodsze; 

2) projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Otmuchów oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Otmuchów, i inne organy od 1 września 2019 r.  

3) projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/55/2019 Rady Miejskiej w Otmuchowie z dnia 14 

marca 2019 r. w sprawie statutu Gminy Otmuchów; 

4) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa w celu realizacji 

wspólnego projektu pn. „Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej na terenie 

Subregionu Południowego – Etap II” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Opolskiego na lata 2014-2020; 

5) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość; 

6) projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Mikołaja 

i Franciszka Ksawerego w Otmuchowie na remont wieży Kościoła Cmentarnego pw. Św. Anny w 

Otmuchowie; 

7) projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Marcina Biskupa 

w Ratnowicach na remont dachu w Kościele Parafialnym pw. Św. Marcina Biskupa w Ratnowicach; 

8) projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. NNMP w Kałkowie na 

prace konserwatorskie i restauratorskie tabernakulum z ołtarza głównego; 

9) projekt uchwały w sprawie nadania nazwy rondu, położonemu w miejscowości Grądy; 

10) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na nienależyte wykonywanie zadań przez Burmistrza 

Miasta i Gminy Otmuchów; 

11) projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLI/329/2010 z dnia 12 listopada 2010 r. w sprawie 

powołania jednostki budżetowej Gminy Otmuchów pod nazwą „Gospodarstwo Komunalne 

w Otmuchowie”; 

12) projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/90/2003 Rady Miejskiej w Otmuchowie z dnia 29 

września 2003 r. w sprawie nadania Statutów Sołectwom w Gminie Otmuchów; 

13) projekt uchwały (Autopoprawka) w sprawie zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2019 rok; 

14) projekt uchwały (Autopoprawka) w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej. 
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Ad 1.  
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały Ocenę zasobów pomocy społecznej za 2018 r. 

Głosowanie: 

- Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

Ad 2.  

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pożytku publicznego za 2018 r. 
 

Radny Napora zapytał w jakiej części i na jakiej podstawie pomoc została zrealizowana.  

Burmistrz odpowiedział, że na podstawie konkursów w drodze naboru. Każda organizacja określała, ile ludzi 

ma np. Caritas czy zawodników, adeptów mają ludowe kluby sportowe np. Czarni, w szkółkach piłkarskich, 

zespołach, drużynach, szczypiornistki, OPTY i inni. Na pewno jest to dużo więcej niż 3 tys. osób.  

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały niniejsze Sprawozdanie. 

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

Ad 3.  

Sprawozdanie z działalności Komisariatu Policji w Otmuchowie za 2018 r. 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały niniejsze Sprawozdanie. 

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

Ad 4. Raport o stanie Gminy Otmuchów za 2018 r. 
 

Przewodniczący zakomunikował, że Raport radni otrzymali i będzie omawiany 
 

Ad 5.  

1) Projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli przedszkoli prowadzonych przez Gminę Otmuchów, pracujących z grupami 

obejmującymi dzieci 6 letnie i dzieci młodsze; 

 

Radna Stapor zapytała, ile było godzin na dzieci. 

Dyr. ZOS odpowiedział, że praktyka w całym kraju była taka, że pensum wynosiło 22 godziny dla 

nauczyciela, który pracował z dziećmi 6 letnimi i młodszymi, Takie były wykładnie Ministerstwa Edukacji 

przez kilkanaście lat. W tej chwili ustawodawca po zmianie ustawy Karty Nauczyciela, wprowadził zapis, 

że rada ma ustalić w drodze uchwały jakie pensum ma obowiązywać. Przyjęliśmy rozwiązanie takie, jakie 

było dotychczas, czyli 22 godziny. Dodam, że ustawa wymagała, by zaopiniowane to było przez związki 

zawodowe. Związki zawodowe które działają na terenie naszej gminy: „Solidarność” pozytywnie 

zaopiniowały, ZNP – również pozytywnie zaopiniowało. Na terenie naszego województwa jest jeszcze jeden 
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zawiązek zrzeszający małą liczbę nauczycieli - Forum Związków Zawodowych i do niego również 

zwróciliśmy się o opinię, ale nie otrzymaliśmy odpowiedzi. Oni bardziej zajmują się pielęgniarstwem niż 

nauczycielami. Nie mniej jednak wymóg, który na nas spoczywał dopełniliśmy i dwie opinie uzyskaliśmy. 

Radny Burski zapytał, czy nauczyciele dostana wynagrodzenia za czas strajku. 

Burmistrz odpowiedział, że na razie nic nie dostali, dostaną zgodnie z ustawą, zgodnie z zapisami. 

Regionalna Izba Obrachunkowa na nasze pytania odpowiedziała i została kwota w całości zwrócona za te 

dni i godziny. Gmina dostała wytyczne i jednoznacznie interpretacja kilku Regionalnych Izb 

Obrachunkowych, była taka, że w momencie gdybyśmy wypłacili, to jest naruszenie dyscypliny finansów 

publicznych, w związku z tym musieliśmy potrącić za ten czas. Nauczyciele o tym wiedzieli. Każdy był 

poinformowany i taką informację przekazałem na spotkaniu ze związkami zawodowymi chociaż duszą 

byliśmy z nimi, aby im to zrekompensować. Będziemy myśleć jak to przeskoczyć i taką informację też 

przekazałem związkom.  

Radny Warchał zakomunikował, że w Warszawie nazwano to rekompensatą za uszczerbek. 

Burmistrz odpowiedział, że można to zrobić w formie z funduszu socjalnego, który mają wysoki, w formie 

tzw. uszczerbku, ale to komisja przydzielająca w odpowiednich szkołach ma swój regulamin i takie 

zapomogi mogła przydzielać. Zapomoga nigdy nie wejdzie do wynagrodzenia. Jeśli mają pieniądze wolne, 

mają prawo to zrobić. W chwili obecnej nie ma decyzji, czy zmniejszają nam subwencję, czy każą zwracać 

tą kwotę.  

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt.   

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

2) Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Otmuchów oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Otmuchów i inne organy od 1 września 2019 r.  
 

Dyr. ZOS poprosił o uwzględnienie poprawki w tytule projektu. Po konsultacji z Kuratorium Oświaty tytuł 

brzmi „w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Otmuchów oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Otmuchów i inne organy od 1 września 2019 r.”  

Burmistrz poinformował, że dzieci w szkole w Ligocie Wielkiej ubywa. 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono. 

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

3) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/55/2019 Rady Miejskiej w Otmuchowie 

z dnia 14 marca 2019 r. w sprawie statutu Gminy Otmuchów; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono. 

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
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- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

4) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa w celu realizacji 

wspólnego projektu pn. „Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej na terenie 

Subregionu Południowego – Etap II” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Opolskiego na lata 2014-2020; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

5) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

6) Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Mikołaja 

i Franciszka Ksawerego w Otmuchowie na remont wieży Kościoła Cmentarnego pw. Św. Anny 

w Otmuchowie; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

7) Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Marcina 

Biskupa w Ratnowicach na remont dachu w Kościele Parafialnym pw. Św. Marcina Biskupa 

w Ratnowicach; 
 

Burmistrz poprosił o uwzględnienie poprawek do projektów uchwał wszędzie tam, gdzie jest „Burmistrz 

Otmuchowa” – powinno być „Burmistrz Miasta i Gminy Otmuchów”.  

 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
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- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 

 

8) Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. NNMP 

w Kałkowie na prace konserwatorskie i restauratorskie tabernakulum z ołtarza głównego; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

9) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy rondu, położonemu w miejscowości Grądy; 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

10) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na nienależyte wykonywanie zadań przez 

Burmistrza Miasta i Gminy Otmuchów; 
 

Radny Warchał zapytał, czy skarżąca została poinformowana. 

Burmistrz odpowiedział, że skarżąca została poinformowana, iż sprawa zostanie rozpatrzona do 31 maja 

2019 r. 

Radny Napora powiedział, że ranga tej skargi, bo uznana została za skargę, nie powinna być ona 

rozpatrywana przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. Dodał, że jako członek tej komisji wyłączył się 

z głosowania, ponieważ jest dla tej osoby stroną, jako Prezes Spółdzielni. Gdyby wyłączyć wszystkie 

inwektywy zamieszczone w piśmie, to należało się skupić na początku wystąpienia, gdzie chodziło 

o ograniczenie ruchu na drodze wewnętrznej, która jest własnością gminy i która powoduje uciążliwość. Po 

spotkaniu na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, indywidualnie mieszkańcy tego budynku 

zgłaszali do Spółdzielni, żebym coś jako radny z tym zrobił, by ograniczyć ruch, ponieważ rewitalizacja 

zmusiła do pewnych działań, ale w tej chwili nic się nie zmieniło. Ruch był wzmożony i jest nadal. Jeżdżący 

samochodami robią sobie skrót z przejścia z ul. Krakowskiej na ul. Ogrodową. Radny poinformował, 

że złoży wniosek o wyłączenie tej ulicy z ruchu, z wyjątkiem dojazdu do posesji. Ludzie tam mieszkający 

zwracają uwagę, że nie da się żyć. Droga jest wewnętrzna i powinna być dojazdem do posesji, a nie skrótem. 

Samochody tamtędy jeżdżą i do dość szybko.  

Burmistrz poinformował, że rewitalizacja nie jest jeszcze zakończona. Nie ma jeszcze opracowanej 

organizacji ruchu. Oficjalnie ul. Krakowska nie jest jeszcze przejezdna, dlatego jest tam skrót, natomiast jest 

ograniczenie korzystania z tej drogi w określonych godzinach i określonego tonażu, dlatego, że 

ul. Krakowska będzie ulicą jednokierunkową, od ul. Warszawskiej, od Kapliczki, ale też ludzie muszą mieć 

dojazd do garaży. Będzie ograniczenie do 5, czy 10 km/h. Czy ludzie będą tego przestrzegać - od tego jest 

Policja. Dokument jest w opracowaniu, ale będzie też komisja bezpieczeństwa starosty i musi to przejść 

procedurę.  

Radny Warchał zwrócił uwagę na wyboje na ulicy Krakowskiej. Zapytał, czy to błąd konstruktorów, czy ona 

się „wyjeździ”. 

Burmistrz odnosząc się do wypowiedzi radnego poinformował, że poprzednia kostka była wyjeżdżona, 

położona jest nowa kostka, która jest cięta, konserwator wydał opinię, że nie ma być szlifowana, tylko 
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łamana i z biegiem lat się wyrobi. Tam, gdzie wykorzystano zdjętą kostkę, jest ona wygładzona, tu jest 

nowa.  

Radny Warchał dodał, że tłumaczył zainteresowanym, że to z powodu bezpieczeństwa.  

Radny Napora dodał, że parking naprzeciwko Poczty nie ma wyjazdu, co stwarza utrudnienia.  

Burmistrz odpowiedział, że jest tam stacja transformatorowa, która będzie w likwidacji. Będzie to 

korygowane przy organizacji ruchu.  

Burmistrz dodał, że na wioskach, gdzie gmina będzie wymieniać się drogami z powiatem, czy innymi 

zarządcami, wszędzie tam, gdzie jest taka kostka, trzeba będzie ją wyczyścić, wyfrezować i naprawdę będzie 

pięknie. Zamiast asfaltu.  
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejszy projekt.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 5 za, 0 przeciw, 

1 osoba wstrzymała się (radny Napora); 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

11) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLI/329/2010 z dnia 12 listopada 2010 r. 

w sprawie powołania jednostki budżetowej Gminy Otmuchów pod nazwą „Gospodarstwo 

Komunalne w Otmuchowie”; 
 

Radny Warchał zapytał, czy będzie punkt selektywny. 

Burmistrz odpowiedział, że będzie w rejonie ulicy Nyskiej i Grodkowskiej. Gmina ma tam działkę.  

Radny Warchał zapytał, czy nie będzie stanowić uciążliwości. 

Burmistrz odpowiedział, że nie ma tam mieszkańców.  

Radny Burski zapytał, o stan Solarium. Drzewa porosły zasłaniając alejki. Rzeka kamienista jest 

zachwaszczona.  

Burmistrz odpowiedział, że tam miały być trawy, które były specjalnie zaprojektowane. Niestety wygląda to 

jak chwasty i teraz pracują tam kobiety, by to uporządkować. Trawa nie sprawdziła się, więc będą tam 

kwiaty.  

Radny Warchał dodał, że na zdjęciach sprzed wielu lat, rzeczka, która tam przepływa wyglądała pięknie.  

Dyr. ZOS dodał, że przed wojna był tam młyn i dlatego rzeczka była szersza.  

Przewodniczący dodał, że podejrzewa, iż wszystkie miejscowości z okresu lat 30 tych wyglądały pięknie. 

Radny Burski zapytał, czy na placu przy ul. Mickiewicza będzie wielki parking. 

Burmistrz odpowiedział, że będzie tam ogród, który będzie tak zagospodarowany, że będzie mógł być też 

placem na np. Lato Kwiatów. Będą tam donice, gazony pięknie wkomponowane, będą dróżki, a w czasie 

Lata Kwiatów będzie tam stał namiot i będzie gastronomia. Po zakończeniu Lata Kwiatów, czy innych 

imprez, złoży się namiot i ułoży od nowa donice z drzewami i gazony. Wzdłuż okien będą posadzone 

magnolie.  

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

12) projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/90/2003 Rady Miejskiej w Otmuchowie 

z dnia 29 września 2003 r. w sprawie nadania Statutów Sołectwom w Gminie Otmuchów; 
 

Przewodniczący poinformował, że konsultacje odbyły się we wszystkich Sołectwach i radni brali w nich 

udział. 

Burmistrz uzupełnił, że projekt wprowadza tylko korekty i wyjaśnił na czym polegają. 
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Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

13) projekt uchwały (Autopoprawka) w sprawie zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2019 rok; 
 

Burmistrz poinformował o wprowadzeniu autopoprawki do budżetu, z wyjaśnieniem znajdującym się na 

drugiej stronie i do wieloletniej prognozy finansowej. 

Radny Zięba zapytał o zmniejszony wydatek o 400 tys. zł na budynek komunalny w Maciejowicach. 

Burmistrz odpowiedział, że zmniejszamy, ze względu na to, że wykonawca nic więcej w tym roku nie 

wykona. Brak jest wykonawców. Firma zeszła z budowy, sprawa prawdopodobnie skończy się w sądzie. 

Będzie druga firma do zakończenia kotłowni i wyposażenia. Pozostałe rzeczy trzeba będzie wykonać 

w przyszłym roku, ale w tym roku ludzie otrzymają już mieszkania w stanie deweloperskim do 

samodzielnego wykończenia. Pół roku uciekło, ze względu na to ze wykonawca uciekł z budowy i brak 

wykonawców. Lista przydziału już jest budowana. 
 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

14) zmiany uchwały (Autopoprawka) w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy w Organizacjami Pozarządowymi: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się. 
 

Na tym zakończono protokół. 

Protokołowała J. Wiktorowska   

 

1. Przewodniczący Komisji Planowania Budżetu    ........................................ 

       i Finansów oraz Działalności Gospodarczej i Opieki Społecznej                Michał Warchał 

  

 

2. Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej  ........................................ 

       oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Zdrowotnej                       Anna Ludwa 

 

 

3. Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi  ......................................... 

                                                                                                                                    Zbigniew Górski 

 

 

4. Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Mieszkańców   ......................................... 

i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi          Sylwester Łucki 


